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Emne: Spørsmål til fylkesutvalet - rutetabell ikkje på haldeplass
Vedlegg: 
Spørsmål til fylkesrådmann – skyss
 
Det er fleire eksempel på at rutetabellen for buss på haldeplassen er erstatta av ein plakat der ein viser til
rutetabell på nett og app.
 
Spørsmål:
Er dette riktig, har ein no slutta å slå opp rutetabellen på haldeplassane?
Når slutta ein å sette opp ruteinformasjon?
Viss ja, kva er grunngjevinga for å slutte å sette opp ruteinformasjon på haldeplassane?
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